

## 浪琴香港國際馬術盛典門票優惠

## 條款及細則:

- 1. 由即日起至 2026 年 1 月 31 日,客戶須於 Klook 網站輸入推廣碼購買「浪琴香港國際馬術盛典」門票方可享門票禮遇。
- 2. 此優惠不可與其他折扣同時使用,亦不得兌換現金。
- 3. 活動日期及時間(共5場):

• 2026年1月30日(星期五):16:50-22:00

• 2026年1月31日(星期六): 13:00-16:10或18:10-22:00

• 2026年2月1日(星期日):12:00-15:55或18:10-22:10

4. 有關節目時間表, 請按此。

有關票務條款與細則、請按此。

有關入場規則, 請按此。

- 5. 此優惠由相關服務 / 產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對有關此優惠提供之服務 / 產品恕不承擔任何責任及 / 或賠償。
- 6. 本公司與 Clarion Events Ltd 保留隨時修改本優惠之條款及細則,以及終止優惠的權利而不作另行通知。如有任何爭議,本公司與 Clarion Events Ltd 保留最終決定權。



## The Longines Hong Kong International Horse Show ticket offer

## Terms and conditions:

- 1. Valid from now until 31 January 2026. Customers must purchase "The Longines Hong Kong International Horse Show" tickets on the Klook website with the promo code to enjoy this offer.
- 2. This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discounts, nor can they be exchanged for cash.
- 3. Event dates & times (total 5 sessions):
  - 30 January 2026 (Friday): 16:50 22:00
  - 31 January 2026 (Saturday): 13:00 16:10 or 18:10 22:00
  - 1 February 2026 (Sunday): 12:00 15:55 or 18:10 22:10
- 4. For full programme schedule, please click <u>here</u>.
  - For ticketing terms and conditions, please click <u>here</u>.
  - For admission rules, please click here.
- 5. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is neither the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any issues related to the service / product.
- 6. The Company and Clarion Events Ltd reserve the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and Clarion Events Ltd shall be final and conclusive.